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س��یرجانی ها به تازگی تماش��اگر نمایش اس��ب های نژاد 
عرب در س��یرجان بودند. یکی از دس��ت ان��درکاران این 
نمایش بهاره س��توده نیا  بود که خود سال هاست با اسب 
زندگ��ی می کند. کس��ی که هم خود س��وارکار متبحری 
اس��ت و هم قواعد نگهداری، پرورش و ش��رکت اسب ها با 
نژادهای مختلف را در هر فستیوال می داند. او این بار نقش 
ناظر فدراس��یون را بر عهده داش��ت و بخوبی از عهده این 

مسئولیتی که پذیرفته بود برآمد.
بهاره ستوده نیا پس از 6 سال برای دومین بار پای گفتگو با 

نگارس��تان می نشیند. از ستوده نیا درباره نقش او در آخرین 
فستیوال سیرجان پرسیدیم که گفت: من در این جشنواره 

»دی سی« فدراسیون اسب سواری بودم. 
دی س��ی اصطلاحی اس��ت که به ناظر فدراس��یون گفته 
می ش��ود. بر اساس قوانین و اس��تانداردهای موجود در این 
رشته تأییدیه ورود اسب به میدان مانند لنَگش اسب، عدم 
داش��تن رنگ، عدم دوپینگ، چک کردن شناسنامه اسب و 
موارد دیگر با ناظر فدراس��یون اس��ت. او این را در فستیوال 
اردبیل، شوش��تر، رفسنجان و کرمانش��اه به عنوان دی سی 

از طرف فدراس��یون تجربه کرده اس��ت.  بهاره ستوده نیا در 
خصوص چگونگی اش در ورود به صنعت اسب و سوارکاری 
می گوید: »اگر بگویم از همان بچگی با اسب ها رابطه ی خوبی 
داشتم اشتباه نگفته ام؛ ولی به صورت حرفه ای حدود 11-10 
س��ال است که در میدان ها ش��رکت می کنم چه به عنوان 
س��وارکار،  هندل و یا دی سی. من قبل از هر چیز سوارکار 
بوده ام. بعد هندل شده و هندلینگ مسابقات بین المللی را 
به دس��ت آوردم و ش��اید برایتان جالب باشد که در سایت 
ایکاه��و فقط 2 هندل خانم در ای��ران داریم که من یکی از 
این دو نفر هس��تم. اسب های بسیار زیادی داشته ام ولی در 
حال حاضر 5 اسب دارم که با هیچ چیز عوض شان نمی کنم. 
زندگی من با اس��ب می گذرد.« ستوده نیا که همسر و پسر 
11 س��اله اش نیز مثل خودش سوارکار هستند از تأثیرات 
این حیوان نجیب در زندگی انس��ان ها می گوید: »جدای از 
تأثیرات مثبت محیط زیستی اسب، اسب سواری برای کسانی 

که نیاز به انجام فعالیت های جدّی و درعین حال مفرّح دارند 
می تواند انتخاب بسیار خوبی باشد. اسب سواری باعث ترشح 
هورمونی با نام س��روتونین می ش��ود که باعث شادی است 
این شادی باعث تقویت بدن شده درنتیجه، سلامتی بدن، 
مغز و عواطف را ارتقاء می دهد. البته مدت زیادی اس��ت که 
این صنعت مفرّح در س��یرجان رشد کرده و با گذشته اصلًا 
قابل مقایس��ه نیست. در سیرجان متناسب با موقعیت های 
جغرافیایی و قدمت تاریخی از بس��ترهای مناس��بی جهت 
پرورش صنعت اسب برخوردار هستیم؛ هم در ارتقای سطح 
تولی��د و پرورش و هم در عرصه ی ورزش و مس��ابقه. مردم 
هم به خوبی از این اطلاعات آگاه هس��تند و در مسابقات و 
جشنواره ها با علاقه حضور پیدا می کنند که نمونه تازه اش 
همین فستیوال است که استادیوم جایی برای حضور افراد 
بیش��تر را نداشت و تفاوت سیرجان با بقیه شهرهای استان 

در همین است.« 

مریم کاظمی 

روزهای چهارشنبه و پنجش��نبه هفته ای که گذشت سالن 
غدیر س��یرجان شاهد اولین همایش ملی ایمنی، بهداشت و 
محیط زیست بود. جایی که با 8 ماه پیگیری و تلاش دانشگاه 
نوبنیاد س��یرجان و همکاری دانش��گاه های علمی کاربردی، 
ش��رکت معدنی و صنعتی گل گهر و اداره کار نتیجه داد تا 4 
تن از بهترین و زبده ترین کارشناسان محیط زیست کشور به 
سیرجان آمدند و در جمع دانشگاهیان و معدنکاران سیرجانی 
از ضرورت حفظ محیط زیس��ت، افزای��ش ایمنی و ضرورت 

رعایت استانداردهای بهداشتی و ایمنی سخن گفتند. 
پ��س از  فراخوانی که در این رابطه انجام ش��د 132 مقاله به 
دبیرخانه همایش رس��ید که از ای��ن تعداد 87 مقاله پذیرفته 
ش��د و 18 مقاله طی این دو روز ارائه و بقیه به صورت پوستر 
در معرض دید علاقه مندان قرار گرفت. در شروع مراسم دکتر 
فاطمه پور شهسواری رئیس دانشگاه نوبنیاد که از عوامل اصلی 
برگزاری این همایش بود با خوش آمد گویی به مهمانان استانی 
و کش��وری  هدف از برپایی آن را بیان کرد و با اش��اره به این 
نکته که سیرجان پتانسیل زیادی در تمام زمینه ها دارد گفت:  
نه از روی حس ناسیونالیستی که بر اساس واقعیت های موجود 
می توانم به جرأت بگویم پتانس��یل های موجود در س��یرجان 
می تواند برای برون رفت از مش��کلات کل کش��ور کفایت کند 
اما از این پتانسیل باید آن طور که شایسته است استفاده شود. 
وی فقدان نیروی انسانی کارآمد را بزرگ ترین چالش آینده نه 
 تنها در سیرجان که برای ایران دانست و گفت: با علم به همین 
موضوع دانشگاه نوبنیاد در این راه قدم گذاشته و همّت خودش 
را مصروف رش��د و پرورش نیروی کارآمد خواهد کرد هر چند 
که دس��ت تنها صدا ندارد و باید همه به میدان بیایند. ما باید 
نیرویی تربیت کنیم که بتواند با زمان، خودش را تطبیق دهد 
تا به مشکلات حادتر برنخوریم. سخنران بعدی دکتر جعفری 

دبی��ر همایش بود که دلایل برگزاری آن را وجود خلاء چنین 
همایش هایی در شهر معدنی و صنعتی چون سیرجان دانست و 
اظهار امیدواری کرد این یک شروع خوب باشد برای ادامه کار. 
 HSE وی گفت: اگر فلس��فه ی بهداشت،  ایمنی محیط زیست
تبیی��ن و اجرا ش��ود در محیط کار، محل اج��رای پروژه های 
عمران��ی و حتی در زندگ��ی روزمره می توانیم ای��ن مقوله را 
دخال��ت داده و درنهایت با داش��تن محیطی امن در خانه، کار 
و جامعه از سلامت خود، دیگران و جامعه اطمینان پیدا کنیم. 

وی در حاش��یه این همایش از امضای تفاهم نامه ای با مؤسسه 
civilica خبر داد که تمام مقاله هایی که در اینجا ارائه ش��ده 
و موردپذی��رش داوران قرار می گیرد را در این س��ایت نمایش 
داده شود. دکتر جعفری گفت: کمیته ی علمی فوق العاده قوی 
تشکیل ش��ده که اساتید برجسته ی شهرستان و سراسر کشور 
قبول کردند در آن عضو باشند و به رفع این نیازها کمک کنند. 
وی گفت: زمان دریافت مقاله ها خودمان هم غافلگیر شدیم و 
انتظار دریافت این حجم مقاله را نداشتیم ولی درنهایت مقالات 

به داوری رفته و تعدادی از آن ها برای اصلاح به نویس��ندگان 
ارجاع داده ش��د که در نهایت از بین مقالات رسیده 87 مقاله 
پذیرفته شد و با توجه به محدودیت مکانی و زمانی 18 مقاله 

برای ارائه انتخاب و بقیه به صورت پوستر ارائه شده است.
گفتنی است در این همایش از یک سری از اساتید برجسته 
کش��وری برای ایراد س��خنرانی در بین قسمت های مختلف 
دعوت ش��ده بود ک��ه از آن جمله می توان ب��ه دکتر علیزاده 
نماینده ی س��ازمان جهانی ایمن��ی در اتریش، دکتر جوزی 

اس��تاد تمام دانش��گاه تهران و عضو کمیته محیط زیس��ت 
کشور،  دکتر ناظم مسئول واحد HSE شرکت فولاد مبارکه، 
مهندس گلس��تانی رئیس اداره HSEE )بهداشت، ایمنی، 
محیط زیست و انرژی( سازمان صنعت و معدن استان، خانم 
دکتر محبوبه اس��حاقی معاون دبیرخانه س��ازمان بهداشت 
جهانی در ایران و نیز بس��یاری از اس��اتید برجسته دیگر نام 
برُد که با علاقه در این همایش حضور پیدا کردند و به ایراد 

سخن پرداختند.
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یک ابتکار خوب از سوی مراکز معدنی و دانشگاهی در سیرجان 

اولین همایش ملّی ایمنی و محیط زیست 

پای صحبت ناظر فدراسیون سوارکاری ایران در سیرجان

زندگیامبااسبمیگذرد

آگهی مناقصه دهیاری ابراهیم آباد زردوئیه بخش زیدآباد )نوبت دوم( 
دهیاری ابراهیم آباد زردوئیه در نظر دارد اجرای پروژه آسفالت معابر سطح روستا به متراژ تقریبی 10/000 مترمربع 
را از طریق مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شرایط دارای صلاحیت و رتبه از معاونت راهبردی و برنامه ریزی کشور 
واگذار نماید لذا از کلیه شرکت های دارای صلاحیت دعوت به عمل می آید جهت دریافت اسناد مناقصه به بخشداری 

زیدآباد مراجعه نمایند. 
شرایط مناقصه: 

1- پنج درصد سپرده شرکت در مناقصه بایستی به صورت واریز نقدی به حساب بانکی سپرده دهیاری ابراهیم آباد زردوئیه 
به شماره حساب 1000132952192 نزد پست بانک مرکزی سیرجان یا به صورت ارائه ضمانت نامه بانکی معتبر باشد. 

2- در صورتی که برندگان اول تا سوم شرکت کننده در مناقصه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند تضمین سپرده شرکت 
در مناقصه آن ها به ترتیب به نفع دهیاری ضبط خواهد شد. 

3- دهیاری در رد یا قبول پیشنهادات مختار است. 
4- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  نزد  به صورت مشارکتی  به میزان متراژ ذکر شده  رایگان سهمیه دهیاری  )ضمناً قیر 
سیرجان تهیه گردیده است(

دهیاری روستای ابراهیم آباد زردوئیه بخش زیدآباد شهرستان سیرجان

آگهی مناقصه دهیاری دهنو قلعه بخش زیدآباد )نوبت اول( 
دهیاری دهنو قلعه در نظر دارد اجرای پروژه آسفالت معابر سطح روستا به متراژ تقریبی 8/000 مترمربع را از طریق 
مناقصه عمومی به پیمانکار واجد شرایط دارای صلاحیت و رتبه از معاونت راهبردی و برنامه ریزی کشور واگذار نماید 
زیدآباد  بخشداری  به  مناقصه  اسناد  دریافت  به عمل می آید جهت  دارای صلاحیت دعوت  کلیه شرکت های  از  لذا 

مراجعه نمایند. 
شرایط مناقصه: 

1- پنج درصد سپرده شرکت در مناقصه بایستی به صورت واریز نقدی به حساب بانکی سپرده دهیاری دهنو قلعه 
به شماره حساب 0106101685004 نزد بانک ملی مرکزی سیرجان یا به صورت ارائه ضمانت نامه بانکی معتبر باشد. 

2- در صورتی که برندگان اول تا سوم شرکت کننده در مناقصه حاضر به انعقاد قرارداد نباشند تضمین سپرده شرکت 
در مناقصه آن ها به ترتیب به نفع دهیاری ضبط خواهد شد. 

3- دهیاری در رد یا قبول پیشنهادات مختار است. 
4- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد. 

انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  نزد  به صورت مشارکتی  به میزان متراژ ذکر شده  رایگان سهمیه دهیاری  )ضمناً قیر 
سیرجان تهیه گردیده است(

دهیاری روستای دهنو قلعه بخش زیدآباد شهرستان سیرجان 

موفقیت تیم فوتبال گل گهر
 و راهیابی به لیگ برتر فوتبال کشور 

را به مدیران و کارکنان شرکت معدنی و صنعتی گل گهر، کادر فنی 
و بازیکنان تیم و تمامی شهروندان سیرجان تبریک می گوییم. 


